
Ungdomssektionsmöte 12/1 2025

Deltagare: Johan Johansson, Charlotte Blom, Maria Leandersson, Klara Noaksson

1. Fastställande av dagordning
- Dagordningen fastställs

2. Val av justerare
- Charlotte Blom väljs till justerare.

3. Genomgång av föregående protokoll
- Träningstider för herrlaget
- Grunden
- Joyna
- Jackor till ledare
- Trivselpeng till lag
- DFF, vårdnadshavare betalar
- Inköp av priser
- Inköp av matchställ inför säsongen 2025
- Föreningen betalar anmälan till serier i futsal
- Utlån av spelare mellan lag
- Fotbollsföräldrar
- Föräldramöten
- Lagkassor
- Ledarträff i januari

4. Punkter till ledarmötet
- Lag som saknar representant i ungdomssektionen är F14-15, P13, F13, P10, P9,

P7-8, F7-8.
- Representanter till cupkommittén. Det har varit på förslag att det ska vara två

representanter från varje lag i cupkommittén.
- Fotbollsföräldrar som kan avlasta tränare med t ex scheman för kiosk, tvätt,

försäljningar mm.
- Överlämning av matchställ till yngre lag. Vi försöker att spara in på inköp av

matchställ för säsongen 2025.

5. Uppstart av nya lag
- Vi tänker att det gäller uppstart av två lag, ett för pojkar och ett för flickor som fyller 6

år i år. Vi bjuder in föräldrar till ett möte söndag den 9 februari kl. 17.00 på Bergslätt.
Charlotte lägger ut denna inbjudan på sociala medier. Maria sätter upp information
på förskolorna. Vi bjuder på kaffe och fika. Klara fixar med det. Patrik Källén bjuds in
till detta möte för att informera.

6. Idrottsskolan
- Hur tänker vi i fortsättningen? Ska vi ha idrottsskolan varje år? Kan man tillsätta en

arbetsgrupp som arbetar enbart med idrottsskolan istället för att det ska ligga på
ungdomssektionen?



7. Övriga frågor
- P12 - vilken serie ska de spela i? P13 kommer att spela 9-manna och kommer

behöva låna spelare från P12 som kan stanna kvar och spela 7-manna. De som
behöver utmanas kan då lånas in till P13.

8. Nästa möte
- Söndag 9 februari direkt efter mötet om uppstart av nya lag som börjar kl. 17.00.

/Klara Noaksson


